

# 重庆人造草坪材料，重庆人造草坪厂家

产品名称	重庆人造草坪材料，重庆人造草坪厂家
公司名称	湖北盛立体育科技有限公司
价格	.00/个
规格参数	
公司地址	塑胶跑道,塑胶跑道生产厂家,新国标塑胶跑道,混合型塑胶跑道,透气型塑胶跑道,EPDM塑胶跑道,硅PU球场,丙烯酸球场施工,足球场人造草坪材料,塑胶跑道价格每平方米多少钱
联系电话	15907164393 18627895877

## 产品详情

重庆人造草坪材料，重庆人造草坪厂家

好的人造草坪需从这三个方面来观察

人造草坪从远处观看表面上跟天然草坪似乎没有太大的区别，但是实际上真正需要区别的是这两者的具体性能，这也是人造草坪诞生的出发点。对于在上面运动或玩耍的使用者来说重要的因素是其是否安全，舒适，健康；而对运动员来说，除此两点之外，运动性能也同等重要。

The artificial lawn looks like a natural lawn from a distance, but what really needs to be distinguished is the specific properties of the two, which is the starting point of the artificial lawn. The most important factor for users who exercise or play on it is whether it is safe, comfortable and healthy. For professional athletes, performance is equally important in addition to these two points.

人造草坪具有的优点：

Advantages of artificial lawn:

### 1、舒适性

人造草坪草纤维的柔软度越贴合天然草，越舒适，同时降低了运动的风险系数。

The softness of artificial lawn grass fiber is more suitable for natural grass, which is more comfortable, and reduces the risk factor of exercise.

## 2、安全性

运动员可在人造草坪上淋漓尽致地发挥而无皮肤灼伤、关节受损等顾虑。

Athletes can play on the artificial turf without skin burns, joint damage and other concerns.

## 3、运动性能

球的滚动方向和速度，球的反弹力度和角度，场地的减震吸收和回弹力。

Ball rolling direction and speed, ball bounce strength and Angle, field shock absorption and bounce.

随着生产技术的日益提高，人造草坪的性能会越来越好越来越接近天然草坪，因而越来越被广泛的使用。运动场休闲人造草坪商家就找运之家

With the increasing development of production technology, the performance of artificial turf will be better and better and more close to the natural lawn, so it is more and more widely used.